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ZAPISNIK  
SA 5. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 30. listopada 2023. (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 
- Saša Beslemović, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Danijel Simčić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice VMO Banderovo održane 14. rujna 2023. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika Vijeća MO Velimir Horvat i predložio slijedeći dnevni red kako 
slijedi: 

 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje komunalnih prioriteta za 202. godinu 
2. Program rada: Ekološka akcija 
3. Program rada: Doček sv. Nikole i Božić 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 

 
AD – 1 
Tajnica MO obavijestila je vijećnike da su obrađeni prijedlozi komunalnih prioriteta za 2024. godinu te 
da su neke stavke koje se tiču sigurnosti u prometu kao što su postavljanje usporivača prometa i sl. 
odbijene i nisu prihvaćene. Osim toga Urbanizam se nije izjasnio o lokaciji za postavljanje jarbola za 
zastavu. Ostale stavke su obrađene uz procjenu troškova. Vijećnici su stavku po stavku obradili te 
donijeli 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Za stavke koje su odbijene, a tiču se sigurnosti u 
prometu, zatražiti sastanak na terenu sa Rijeka plus i Komunalnim sustavom. Od 



Urbanizma zatražiti hitan sastanak na terenu kako bi dogovorili lokaciju za postavu 
jarbola za zastavu. Nakon izvida na terenu i dogovora, a prema dodatnim dopunama i 
procjenama na slijedećoj sjednici raspravljat će se o usvajanju komunalnih prioriteta za 
2024. godinu. 
 

AD – 2  
Programska aktivnost: Eko akcija II dio neće se održati zbog loših vremenskih uvjeta.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Eko akcija I dio – sadnja održana je u mjesecu lipnju na 
zelenoj površini u dječjem parku u Velebitskoj ulici, pa se djelomično odustaje od 
programske aktivnosti Eko akciji. Tajnica MO pripremit će izvještaj. 

 
AD – 3  
Programska aktivnost Doček Svetog Nikole organizirat će se u subotu, 02. prosinca 2023. godine s 
početkom u 10 sati u prostorijama Mjesnog odbora Banderovo. Lik sv. Nikole odglumit će Velimir 
Horvat. Prijave za upis predškolske djece zaprimat će se putem e-maila ili telefonom te osobnim 
dolaskom u Mjesni odbor zaključno do 23. studenog. 
Predblagdansko druženje s građanima upriličit će se u četvrtak, 21. prosinca u 18 sati u prostorijama 
Mjesnog odbora. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. 
 
AD – 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 4 – 1  
Stanari Ogulinske ulice obratili su se zahtjevom da se ukloni stablo i zelenilo kod kbr. 8, jer ometa 
prolaz pješacima te prijeti rušenju i oštećenju zida i sigurnosti svih sudionika u prometu. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje, poslati zahtjev Komunalnom sustavu. 
 
AD – 4 – 2  
Sugrađani se žale zbog svakodnevnog nepropisnog parkiranja vozila u Ulici Rudolfa Tomšića od 
kućnog broja 42 prema kućnom broju 50.Vozila se parkiraju na samoj cesti uz zid i time onemogućavaju 
siguran prolaz ostalim sudionicima u prometu te sigurnom prolasku u slučaju potrebe interventnim 
vozilima.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje, poslati zahtjev Prometnom redarstvu.  
 

AD – 5 – RAZNO 
AD – 5 – 1  
Tajnica MO izvijestila je vijećnike da je u Gradskoj vijećnici upriličena podjela Zahvalnica za 
sudjelovanje u Riječkom programu lokalnog partnerstva za 2022. godinu i tom prilikom Vijeće MO 
Banderovo dobilo je zahvalu na sudjelovanju projektom Sport svima. 
Grad Rijeka će 02. studenog objaviti Poziv za prijavu prijedloga projekata na “Riječki program lokalnog 
partnerstva” za 2024. godinu, kojim se pozivaju grupe građana, udruge i mjesne odbore da prijave svoje 
prijedloge manjih zahvata u komunalnoj infrastrukturi (uređenja parkova, dječjih igrališta, drvoreda, 
šetnica, neuređenih zelenih površina, uklanjanja manjih divljih deponija neopasnog komunalnog otpada 
i sl.) kao projekte u čijoj realizaciji će neposredno i skupno sudjelovati. Natječaj ostaje otvoren do 30. 
studenog 2023. godine. U srijedu, 15. studenog 2023. godine, održat će se radionica „Pisanje prijedloga 
projekta za natječaj u okviru Riječkog programa lokalnog partnerstva” u terminu od 13.00 do 15.00 sati 
u Gradskoj vijećnici, Korzo 16. Cilj radionice je ukratko predstaviti Program te postupak prijave s 
pratećim prijavnim obrascem.  
 



Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 5 – 2  
Tajnica MO izvijestila je vijećnike da je prezentacija rada i suradnje vijeća mjesnih odbora i nadležnih 
službi u rješavanju komunalne problematike na području grada Rijeke održana u srijedu, 11. listopada i 
na njoj su sudjelovali Siniša Malčić i Velimir Horvat, a promemoriju sa prezentacije uputila je mailom na 
adrese vijećnika. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
AD – 5 – 3  
U subotu, 18. studenog je Dan sjećanja na žrtvu Vukovara i Škabrnje i Dan sjećanja na žrtve 
Domovinskog rata, pa će vijećnici odati počast svim stradalnicima i veteranima Domovinskog rata u 
četvrtak, 16. studenog u 16 sati u Vukovarskoj ulici kod grafita preko puta Učeničkog doma Kvarner. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 18,50 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                       Predsjednik Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                        Siniša Malčić  

 


